



Council of the European Union
General Secretariat

Brussels, 26 April 2017

CM 2550/17

PTS A

COMMUNICATION

LIST OF ADOPTED 'A' ITEMS

Contact:	coreper.2@consilium.europa.eu
Tel./Fax:	+32.2-281.7814/7199
Subject:	3531st meeting of the COUNCIL OF THE EUROPEAN UNION (General Affairs)
Date:	25 April 2017
Venue:	European Convention Center Luxembourg (ECCL) 4, Place de l'Europe 1499 LUXEMBOURG

Non-legislative activities

The 3531st meeting of the Council (General Affairs) on 25 April 2017 adopted the "A" items listed in **8326/17, with the exception of item 1.**

The documents on item 24. should read as follows:

24. Draft Council Decision on the position to be adopted, on behalf of the European Union, at the Eighth Conference of the Parties to the Stockholm Convention on Persistent Organic Pollutants regarding the proposals for amendments of Annexes A, B and C
- = Adoption
- 7852/17 ENV 317 ENT 90 ONU 52 CHIMIE 37
7822/17 ENV 309 ENT 85 ONU 51 CHIMIE 36
- + **COR 1 (it)**
+ REV 1 (cs)
- approved by Coreper, Part 1, on 12.04.2017

o

o o

Activités non législatives

La 3531^e session du Conseil (Affaires Générales) du 25 avril 2017 a adopté les points "A" repris au document **8326/17, à l'exception du point 1.**

Les documents du point 24. sont à lire comme suit:

24. Projet de décision du Conseil relative à la position à adopter, au nom de l'Union européenne, lors de la huitième conférence des Parties à la convention de Stockholm sur les polluants organiques persistants, en ce qui concerne les propositions de modification des annexes A, B et C

= Adoption

7852/17 ENV 317 ENT 90 ONU 52 CHIMIE 37

7822/17 ENV 309 ENT 85 ONU 51 CHIMIE 36

+ COR 1 (it)

+ REV 1 (cs)

approuvé par le Coreper (1^e partie) le 12 avril 2017
